

#مكانك
من
و بدون رسوم إدارية
عبر أون لاين الرياضتمويلك
الشخصيبنك الرياض خاضع لرقابة وإشراف
البنك المركزي السعودي

*تطبق الشروط والأحكام

الشروط والأحكام

- متاح لجميع عملاء البنك المؤهلين للحصول على تمويل شخصي (جديد أو إعادة تمويل).
- يجب إرفاق تعريف بالراتب حديث ولا تتجاوز مدة صلاحيته أكثر من 60 يوماً من تاريخ الإصدار.
- يجب إرفاق خطاب تثبيت الراتب من جهة العمل موجه الى بنك الرياض ويتم ارفاقه مع التعريف في حال كان العميل يعمل بالقطاع الخاص أو الشركات الكبرى أو القطاع شبه الحكومي.(في حال وجود خطاب سابق موجه الى بنك الرياض فلا يستلزم إرفاق خطاب تثبيت جديد)
- يجب موافقة العميل على السند لأمر الإلكتروني حيث سيتم إرسال رسالة نصية إلى العميل من قبل منصة نافذ التابعة لوزارة العدل توضح تفاصيل التمويل. ويشترط أن يكون العميل مفعّل خدمة أبشر.
- الحد الأدنى للعمر 18 سنة للسعوديين.
- الحد الأدنى للعمر 22 سنة لغير السعوديين.
- أن يكون صافي مبلغ التمويل المستحق للعميل 5,000 ريال فأعلى بعد سداد المديونية.
- الحد الأدنى لصافي الراتب حسب القطاع.
- الحد الأعلى للتمويل 3 مليون ريال.
- إيداع الراتب لدى بنك الرياض عن طريق نظام "سريع".
- أن تكون الشركة معتمدة لدى بنك الرياض.
- للاطلاع على الإفصاح عن معدل النسبة السنوية للبطاقات الائتمانية [اضغط هنا](#)

مثال توضيحي:

مبلغ التمويل الشخصي (ريال)	عمر التمويل (سنة)	معدل النسبة السنوية* (APR)	قيمة القسط الشهري (ريال)
50,000	5	2.43%	875

Terms and conditions:

- Available to all customers of the bank who are eligible for personal finance (new or refinance).
- A recent salary statement must be attached, and its validity period does not exceed 60 days from the date of issuance.
- A salary transfer commitment letter from the employer addressed to Riyad Bank must be attached to the salary statement, and it must be attached to the definition in case the customer works in the private sector, large corporations, or the semi-government sector. (If there is a previous letter addressed to Riyad Bank, it is not necessary to attach a new one)
- The customer must approve issuance of the promissory note, as a text message will be sent to the customer by the Ministry of Justice Nafith platform explaining the financing details. It is required that the customer be activated for Absher service.
- Minimum age of 18 years for Saudis.
- Minimum age of 22 years for non-Saudis.
- To request a refinance, the net financing amount owed to the customer must be 5,000 riyals or higher after paying the debt.
- Minimum net salary by sector.
- The maximum financing limit is 3 million riyals.
- Salary is deposited with Riyad Bank through the "sarie" system.
- The company must be approved by Riyad Bank.
- For Credit Cards APR disclosure, [click here](#).

Example:

FINANCE AMOUNT (SAR)	*ANNUAL PERCENTAGE RATE (APR)	MATURITY IN YEARS	MONTHLY REPAYMENT AMOUNT (SAR)
50,000	2.43%	5	875